
 

                               Generalforsamling i  

Old Boys Idrætsklub Horsens  

Torsdag den 25. april 2024 kl. 20:00 

                i cafeen på Sønderbro Kulturhus 

Formanden bød velkommen og klubsang synges. 

1. Valg af dirigent – Henrik Nørgaard som konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet og dermed beslutningsdygtig med 34 deltagere. Referent: Mads-Christian 
Clemmesen 

2. Året der gik – Mads-Christian Clemmesen, (beretningen ligger nedenfor)  
Beretningen blev enstemmigt godkendt 

3. Regnskab – Birger Weiling, Gennemgået og enstemmigt godkendt 

4. Fastsættelse af kontingent og indmeldelsesgebyr – ikke modtaget forslag 

5. Budget – Birger Weiling, gennemgået 

6. Forslag fra medlemmer – ikke modtaget forslag 

7. Forslag fra bestyrelsen – ikke modtaget forslag 

8. Valg til bestyrelsen:  Mads Christian Clemmesen og Ernst Løwe Lindberg 
   Begge genvalgt 

9. Valg til bestyrelsessuppleant: Ole Johansen, genvalgt 

10. Valg som revisor:  Valg i ulige år 

11. Valg som revisorsuppleant:  Valg i ulige år 

- Eventuelt: 
Tommy Jørgensen takker af pga. personlige årsager.  

- Gaver til: 
    - Tour-de-old-boys - Bent W. Jensen 
    - Revisor – Svend Aage Nielsen 
    - Dirigent – Henrik Nørgaard 

- PølseWalk torsdag den 2. maj 2024 kl. 18.45.  
    - Ca. 22 gav melding om deltagelse 
    - Birger står for øl og vand. 
    - Søren Mikkelsen står for pølser (aftalt efter generalforsamlingen) 

- Bestyrelsen fremlagde ønske til medlemmerne om at komme med forslag til mulige 
arrangementer i foreningens regi. Der er kommet nogle stykker og de tages op ved 
næste bestyrelsesmøde.  
Bestyrelsen opfordrede til at alle kan sende forslag til: birger.weiling@gmail.com  
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Året der gik 

Vi havde PølseWalk efter generalforsamlingen - og det vil vi gerne lave til en tradition. I år har vi 

PølseWalk torsdag 2. maj, allerede i næste uge og det er foreningen der giver. 

Starten i september uden problemer 

Juleafslutning forløb igen godt. Der var mange deltagere og det var hyggeligt. Tak til alle der 

bagte og medbragte.  

VolleyBoyserne var på besøg i Solbjerg og havde besøg af Århus. Der er ikke blevet spillet om 

pokaler ved nogen af gangene. Der var mere som træning. 

GymnaBoyserne har haft fravær af Runni en del gange og er blevet flot afløst af Finn Andersen. 

Jeg har ikke hørt andet end GymnaGirls har haft en god sæson. 

Volleyballstævne i marts blev vundet af MK 72 (Aarhus). Det var igen en dejlig aften og vi havde 

lidt ungt blod med fra et Århus-hold, men de kunne ikke få point pga. at de var under 30 år.  

Vi må lige mindes Jens Leo Sørensen, der døde i januar.  

 


